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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 29.3.2017  
 
 
Tomko: 
Chcem upozorniť na vedľajšiu bytovku, na chodník, kde strom tam prakticky dvihol celý 
chodník do takej výšky už, že je to, treba skutočne, pán prednosta tam zájsť, pozrieť sa, 
uvidíte sami, že tam už prakticky nielen asfaltová časť, ale aj betónová časť je už vo výške 30 
cm. Ten strom tam, korene proste tak dvíha a bol tam vytvorený nový chodník po tu bytovku, 
ale vchod do bytovky je už v dezolátnom stave, to je Ulica Škultétyho.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Určené: 
Technické služby 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


